卓立

现任交通运输部 中国海上搜救中心总值班室副主任。

1991年毕业于大连海事大学航海系,在远洋船上工作8年。

1999年开始在交通部海事局从事安全管理工作。

2004年至2005年在瑞典世界海事大学学习, 获硕士学位。

2005 年开始在中国海上搜救中心工作,负责海上搜救防污染应急值班、法规、国际合作、志愿者建设、反海盗和索马里护航等工作,多次参与组织、指挥重特大海上应急行动,既有海上工作经历,又有一定管理经验。

Zhuo Li

Deputy Director, China Maritime Search and Rescue Center

Worked on ocean-going vessels 8 years since graduated from Daliann Maritime University (Navigation Department) in 1991

Engaged in the safety management at Maritime Safety Administration of People's Republic of China since 1999

Received Master's degree after a study on World Maritime University during 2004 to 2005

Started to work at China Maritime Search and Rescue Center from 2005, responsible for many works related on maritime search and rescue and pollution prevention emergency, rich experience in seafaring and management